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OR.BR.0002.33.2021 
 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXIII/21 

z sesji  

Rady Gminy Poraj 

z dnia 25 listopada 2021 roku 

Zdalny tryb obradowania 

czas trwania obrad: 7
30 

– 8
35 

                                                                                                                                   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

  Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2021 r., poz. 1372 z późn. zm.) oraz  art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem                       

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (t. j. Dz. U. z 2021 r., poz. 2095 z późn. zm.) XXXIII sesję Rady Gminy Poraj      

otworzył o godzinie 7
30

 i prowadził Przewodniczący Rady Gminy p. Sylwester Sawicki    

Przewodniczący poinformował, że trwające obrady Rady Gminy Poraj na mocy art. 20 ust. 1b 

w/w ustawy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  i dźwięk. 

Nagrania obrad zostaną udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej (Bip) i na stronie 

internetowej Gminy Poraj. Udział w sesji jest równoznaczny z wyrażeniem zgody na 

rozpowszechnianie wizerunku utrwalonego podczas obrad, a administratorem danych 

osobowych jest Gmina Poraj reprezentowana przez Wójta Gminy Poraj. 

Następnie serdecznie powitał wszystkich biorących udział w sesji radnych, panią Wójt 

Katarzynę Kaźmierczak oraz kierowników poszczególnych referatów i jednostek 

organizacyjnych. W sesji uczestniczyli również: Główna Księgowa Gminy p. Monika 

Sosnowicz, Radca prawny p. Monika Stańczyk-Mroczko oraz Inspektor Monika Kacerovsky.  

Przewodniczący sprawdził listę obecności radnych (zał. nr 1), na podstawie której 

stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyli wszyscy radni. 

 

2. Ustalenie dziennego porządku obrad. 
 Proponowany porządek XXXIII sesji – zał. nr 2, został przekazany radnym, jednostkom 

organizacyjnym i kierownikom poszczególnych referatów Urzędu Gminy Poraj w statutowym 

terminie, tzn. 18 listopada 2021 r. Przewodniczący p. Sylwester Sawicki w imieniu p. Wójt 

Katarzyny Kaźmierczak zwrócił się do Radnych z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad   

o punkt 11a w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-

Gminnego pod nazwą „Jedźmy razem!” oraz o punkt 11b w brzmieniu Podjęcie uchwały       

w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą „Jedźmy razem!”.    

W związku z brakiem innych uwag Przewodniczący zarządził głosowanie nad postawionym 

wnioskiem, który został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów „za”. Protokół głosowania 

imiennego to zał. nr 3 do protokołu.  

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z sesji Nr XXXII/21 z dnia 28 października 2021 r.  

4. Informacja na temat komunalizacji mienia w Gminie Poraj. 

5. Informacja z wykonania inwestycji i remontów w 2021 r. 



2 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Poraj                

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2022 roku.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Poraj. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

Radnych Gminy Poraj. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Gminy Poraj. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Poraj na 2021 rok. 

11a. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą 

„Jedźmy razem!”. 

11b. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod 

nazwą „Jedźmy razem!”. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji 

 

3. Przyjęcie Protokołu z sesji nr XXXII/21 z dnia 28 października 2021 r. 

 Projekt protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Poraj Radni otrzymali drogą elektroniczną    

w dniu 4 listopada 2021 r. Przewodniczący poinformował, że została uwzględniona 

poprawka Radnej p. Barbary Caban, która poprosiła, aby w jej wypowiedzi na str. 6 

protokołu uściślić, że sprawa dotyczyła pobocza ul. Dąbrowskiego. Innych uwag nie 

zgłoszono. Protokół Nr XXXII/21 przyjęto „jednogłośnie” – 15 głosów „za”. 

Protokół głosowania imiennego to zał. nr 4. 

 

4. Informacja na temat komunalizacji mienia w Gminie Poraj. 
 Informacja pisemna na powyższy temat stanowi zał. nr 5 do protokołu.  
Radni nie wnieśli uwag. 

 

5. Informacja z wykonania inwestycji i remontów w 2021 r. 
 Do informacji pisemnej stanowiącej zał. nr 6 do protokołu radni nie zgłosili uwag. 

  

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Poraj                

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2022 roku -  projekt uchwały to zał. nr 7 do protokołu 

(załączono również wynik konsultacji społecznych). 

Radni nie wnieśli uwag.  

 

Uchwała NR 240(XXXIII)21 w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Poraj                

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2022 roku (zał. nr 8) została zatwierdzona jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

Wynik głosowania imiennego stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.-  projekt uchwały to zał. nr 10 do 

protokołu. 

Brak uwag ze strony radnych.  
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Uchwała NR 241(XXXIII)21 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (zał. nr 11) została zatwierdzona jednogłośnie  – 15 głosów „za”. 

Wynik głosowania imiennego stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Poraj – 

projekt uchwały to zał. nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący p. Sylwester Sawicki przypomniał, że wszystkie trzy kolejne projekty 

uchwał zostały dokładnie przeanalizowane na Komisji wspólnej. Praktycznie każdy obecny 

wówczas radny jak również p. Wójt wypowiedzieli się w tej kwestii. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Uchwała NR 242(XXXIII)21 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Poraj 

(zał. nr 14) została zatwierdzona – 14 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Wynik głosowania imiennego stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

Radnych Gminy Poraj – projekty uchwał to zał. nr 16 i 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że w dniu wczorajszym Radni otrzymali nowe wersje 

projektów uchwał dotyczących diet radnych, w których naniesiono zmiany zgodnie                 

z Wnioskiem nr 23 Komisji wspólnej z dnia 23 listopada 2021 r. 

Do projektu nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała NR 243(XXXIII)21 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

diet dla Radnych Gminy Poraj (zał. nr 18) została zatwierdzona – 14 głosów „za” przy 1 

głosie „wstrzymującym się”. 

Wynik głosowania imiennego stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Gminy 

Poraj – pierwotny projekty uchwały to zał. nr 20, natomiast zał. nr 21 to projekt                   

z naniesionymi poprawkami (Wniosek Nr 23 Komisji Wspólnej z dnia 23 listopada 2021 r.). 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Uchwała NR 244(XXXIII)21 w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Gminy 

Poraj (zał. nr 22) została zatwierdzona – 14 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Wynik głosowania imiennego stanowi zał. nr 23 do protokołu 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Poraj na 2021 rok - 
projekt uchwały to zał. nr 24 do protokołu. 

Brak uwag. 

 

Uchwała NR 245(XXXIII)21 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 rok (zał. nr 

25) została zatwierdzona  – 14 głosów „za” przy 1 głosie nieoddanym. 

Wynik głosowania imiennego stanowi zał. nr 26 do protokołu. 

 

11a. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego pod 

nazwą „Jedźmy razem!” - projekt uchwały to zał. nr 27 do protokołu. 
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Przewodniczący przypomniał, że w/w projekt uchwały, jak również ten dotyczący Statutu 

Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą „Jedźmy razem!”, które zostały dopisane do 

porządku sesji Radni otrzymali w dniu wczorajszym. Obydwa projekty zostały wyjaśnione 

przez p. Wójt Katarzynę Kaźmierczak na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 23 

listopada 2021 r.. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała NR 246(XXXIII)21 w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego pod 

nazwą „Jedźmy razem!” (zał. nr 28) została zatwierdzona  – 14 głosów „za”, 1 głos 

nieoddany. 

Wynik głosowania imiennego stanowi zał. nr 29 do protokołu. 

 

11b. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-

Gminnego pod nazwą „Jedźmy razem!” - projekt uchwały to zał. nr 30 do protokołu. 

Brak uwag ze strony Radnych. 

 

Uchwała NR 247(XXXIII)21 w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego 

pod nazwą „Jedźmy razem!” (zał. nr 31) została zatwierdzona  – 14 głosów „za”, 1 głos 

nieoddany. 

Wynik głosowania imiennego stanowi zał. nr 32 do protokołu. 

 

12. Sprawy różne. 
W punkcie tym głos zabrali: 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak podziękowała za głosowanie nad bardzo wrażliwą 

uchwałą a wynik głosowania odebrała jako wyraz zaufania do jej osoby, poinformowała 

również, że w miarę swoich możliwości postara się odpowiedzieć na pytania radnych, 

natomiast z uwagi na nieobecność Kierownika Ref. Gospodarki Komunalnej, Inwestycji      

i Pozyskiwania Środków (GK) p. Adama Zaczkowskiego te pytania, które będą wymagały 

jego odpowiedzi zostaną udzielone pisemnie po sesji; 
 Radny p. Bartosz Rajczyk poprosił o odmulenie rowu na skrzyżowaniu ul. Wolności z ul. 

Leśną w Choroniu, który praktycznie odprowadza cały nadmiar wody z tej miejscowości, 

dodał, że ogólny stan rowu jest dobry, wystarczy tylko w porze wiosennej i jesiennej 

bardziej o niego zadbać, zaproponował także, aby w przyszłości w miarę możliwości 

finansowych Gminy pomyśleć o dekoracyjnym oświetleniu Alei Lipowej w Choroniu, 

dzięki czemu uatrakcyjni się ten pomnik przyrody; 

 Radna p. Ewa Masłoń poinformowała o problemach z łączem radnej p. Jolanty Chmury, 

poparła wnioski swojego przedmówcy, przypomniała o prośbach mieszkańców górnej 

części Choronia, którzy często korzystają z tzw. gościńca, gdzie od jakiegoś czasu są już 

zamontowane słupy energetyczne, na których mogłoby się pojawić oświetlenie uliczne, 

dlatego też zasygnalizowała, aby w przypadku planowania rozszerzenia takiego 

oświetlenia wziąć ten obszar pod uwagę; 

 Radny p. Łukasz Boroń zapytał, czy jest szansa jeszcze w tym roku na wyrównanie ul. 

Nadrzecznej w Masłońskim, na której pojawiły się duże dziury, które zdecydowanie 

utrudniają poruszanie się po tej drodze; 

 Radna p. Barbara Caban zapytała, czy jeszcze w tym roku zostaną zakończone prace            

z przejściem podziemnym przy PKP w Poraju; 

 Radny p. Marcin Makuch poprosił o wyrównanie ulic w Żarkach Letnisku (ŻL); 

 Radna p. Jolanta Chmura poinformowała, że nie wszystkie ulice, na których były 

prowadzone prace kanalizacyjne w ŻL zostały wyrównane, nawiązała również do budowy 

zadaszenia nad przejściem podziemnym w ŻL, które zgodnie z obietnicami miało już 
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dawno być zamontowane, poruszyła temat ul. Sportowej w ŻL, pominiętej przy budowie 

kanalizacji przez fakt, że nie miała ona uregulowanej sytuacji prawnej, która to w ostatnim 

czasie jednak się zmieniła, dlatego też zwróciła się z prośbą, aby tak pokierować tą sprawą, 

aby można było również na tej ulicy wybudować kanalizację; 

 Radny p. Leszek Lach przypomniał, że kilka dni temu przesłał do Urzędu zdjęcie 

przedstawiające rów na ul. Kolejowej w Poraju, w którym stan wody, pomimo braku 

intensywnych opadów znowu się podniósł, czego przyczyną prawdopodobnie jest zatkany 

przepust pod drogą, dlatego też poprosił o jego wyczyszczenie; 

 Radny p. Krzysztof Klimek poprosił o namalowanie pasów na ul. Raczyńskiej w ŻL, przy 

placu zabaw od strony apteki, dołączył się do prośby przedmówców w temacie 

wyrównania jeszcze przed zimą dróg gruntowych w ŻL, zwrócił uwagę na to, że firma 

budująca kanalizację w ŻL wyrównuje drogi, jednakże zdarza się, że wystają niezasypane 

części korzeni, przez co może dojść do uszkodzenia poruszających się tam pojazdów,        

w temacie zadaszenia przejścia podziemnego przypomniał o piśmie, które otrzymał od 

PKP, w którym zapewniano, że prace z tego zakresu rozpoczną się do końca listopada,                  

w przeciwnym razie zobowiązał się do podjęcia stosownych, drastycznych działań, które 

pomogą rozwiązać ten problem; 

 Radny p. Waldemar Sitek zgłosił w imieniu mieszkańców zalegającą na moście od strony 

Poraja, a dokładnie jego chodniku sporą ilość szkła, które należałoby dla bezpieczeństwa 

usunąć; 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak odpowiedziała: 

 oświetlenie Alei Lipowej jest jak najbardziej możliwe, gdyż w grę wchodzi 

oświetlenie ledowe, które nie jest bardzo drogie, 

 pochwaliła się współpracą z firmą Adal, która zaowocuje pojawieniem się na rondzie 

nowej choinki i zobowiązała się zorientować we wspomnianej firmie w kosztach 

zaproponowanego oświetlenia w Alei Lipowej w Choroniu, 

 przejście podziemne w Poraju będzie gotowe do końca tego roku, poleciła także 

zapoznać się z wieloma wystąpieniami w tej kwestii zaprezentowanymi m.in. na 

stronie Fundacji Batorego i podkreśliła jak istotna jest kontrola społeczna prowadzona 

m.in. przez radnych w tym ważnym dla wszystkich temacie, 

 w sprawie zadaszenia przejścia podziemnego ma zapewnienia, że prace zostaną 

niebawem rozpoczęte, nie mniej jednak w razie braku jakichkolwiek działań poprosiła 

radnych z ŻL o interwencję, 

 w udrożnieniu przepustu rowu na ul. Kolejowej w Poraju przeszkadza na chwilę 

obecną zbyt duży poziom wody, jednakże zapewniła, że jak tylko stan wody się nieco 

obniży to prace zostaną podjęte, 

 zapytała, czy na ul. Raczyńskiej w ŻL, w miejscu, o którym wspomniał Radny           

p. Klimek nigdy nie było namalowanego przejścia dla pieszych; 

 Radny p. Krzysztof Klimek wyjaśnił, że we wskazanym przez niego miejscu do tej pory 

przejścia nie było, jednakże z uwagi na plac zabaw namalowanie pasów jest w pełni 

uzasadnione; 

 Radna p. Jolanta Chmura poparła przedmówcę, jednakże dodała, że ok. 200 m dalej           

w kierunku basenu jest już przejście, dlatego też zastanawiała się, czy pojawienie się 

drugiego w tak niedużej odległości jest możliwe; 

 Radny p. Krzysztof Klimek przypomniał, że w zasygnalizowanym przez niego miejscu      

w niedalekiej przeszłości miał miejsce śmiertelny wypadek, dlatego też jego zdaniem 

oprócz pasów na jezdni powinny się tam pojawić również odpowiednie znaki informujące 

o takim przejściu; 

 Radna p. Jolanta Chmura stwierdziła, że należałoby się zastanowić nad możliwością 

wprowadzenia w tym miejscu ograniczenia prędkości np. do 30 km/h; 
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 Radny p. Krzysztof Klimek zaproponował skorzystanie w tym temacie z porady policji,       

z którą władze Gminy mają dobre układy; 

 Radna p. Jolanta Chmura wspomniała, że dla bezpieczeństwa mieszkańców potrzebne są 

patrole policji, a z kolei do ich przeprowadzania potrzebne są z pewnością równe drogi, 

dlatego też ponownie zaapelowała o wyrównanie dróg po robotach kanalizacyjnych             

i wysypanie na nich kruszywa, poprosiła także o zorientowanie się, czy i jakie są szanse na 

to, aby ul. Sportowa w ŻL została włączona do inwestycji kanalizacyjnej, dodała, że na tej 

ulicy mieszka wiele osób starszych, dla których kanalizacja będzie sporym ułatwieniem 

życia;  

 Radna p. Ewa Masłoń poparła słuszność skonsultowania  się z policją w sprawie przejść 

dla pieszych w newralgicznych miejscach i przypomniała, że Radny p. Rajczyk jakiś czas 

temu, w obecności Starosty Myszkowskiego zaproponował zamontowanie przy drodze 

powiatowej w Choroniu znaku wskazującego prędkość z jaką dany pojazd się porusza i ile 

punktów karnych za to można otrzymać , dlatego też poprosiła, aby ponowić taką prośbę    

w Starostwie Powiatowym; 

 Radny p. Grzegorz Bojanek stwierdził, że ostatnia sprawa z p. Tuskiem świadczy                

o wysokości kar za przekroczenie prędkości; 

 Radna p. Jolanta Chmura przypomniała również o złożonym przez nią wniosku                    

o zamontowanie radaru na drodze wojewódzkiej, szczególnie z uwagi na fakt, że na 

odcinku od Masłońskiego do ŻL miało miejsce sporo wypadków śmiertelnych i wówczas 

otrzymała odpowiedź od odpowiednich służb, że takie działanie nie jest możliwe z uwagi 

na planowaną przebudowę tej właśnie drogi; 

 Radny p. Grzegorz Bojanek zapytał, czy przy budowie drogi wojewódzkiej nie powstały 

miejsca na wysepki; 

 Radny p. Marcin Makuch potwierdził i dodał, że jest kilka miejsc, na których pojawią się 

wysepki; 

 Radna p. Jolanta Chmura odpowiedziała, że na chwilę obecną ich nie ma; 

 Radny p. Grzegorz Bojanek przypomniał, że budowa drogi jeszcze nie została zakończona; 

 Radna p. Jolanta Chmura zauważyła, że na wspomnianej drodze wojewódzkiej, przy 

wjazdach np. do ŻL czy do Poraja jest zamontowanych sporo lamp ulicznych, z których 

nie wszystkie  świecą i zapytała, jaki jest tego powód; 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak poinformowała: 

 w kwestii nowego przejścia dla pieszych przychyliła się do pomysłu Radnego             

p. Klimka i podkreśliła, że w większości reorganizacje ruchu odbywają się na sygnały 

radnych i użytkowników, stwierdziła, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby                    

w niedalekiej odległości od siebie były dwa przejścia dla pieszych, tym bardziej, że     

w ostatnim czasie prawa pieszych na drodze zdecydowanie się wywindowały, co 

przez właściwe zachowanie kierowców może faktycznie wpłynąć na bezpieczeństwo 

pieszych; 

 budowa drogi wojewódzkiej oficjalnie nie została zakończona i ciągle jest to jeszcze 

plac budowy, jednakże podkreśliła, że odkąd została poszerzona i wyprofilowana, to 

wypadków drogowych jest znacznie mniej, w kwestii oświetlenia zobowiązała się 

pozyskać informację od wykonawcy drogi i dodała, że do tej pory były zapewnienia, 

że w  momencie włączenia nowych lamp, stare będą sukcesywnie demontowane, 

 zapewniła, że temat zasygnalizowany przez Radnego p. Sitka zostanie sprawdzony        

i w razie potrzeby zlikwidowany, 

 w temacie prac wodno-kanalizacyjnych zapewniła, że wszystkie drogi, na których 

były prowadzone roboty mają wrócić do stanu poprzedniego w terminie do końca 

listopada i poprosiła o sygnalizowanie o każdych odstępstwach, zapewniła, że cały 

czas sprawa tzw. białych plam w kanalizacji w Gminie Poraj jest analizowana,             
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a likwidacja ich jest uzależniona w głównej mierze od realności pozyskania na ten cel 

środków, przypomniała, że oczekują na rozstrzygnięcie konkursu w ramach Polskiego 

Ładu, gdzie jest szansa pozyskania 2,1 mln zł na kontynuację kanalizacji w ŻL; 

 Przewodniczący p. Sylwester Sawicki przychylił się do prośby Radnej p. Masłoń i poprosił 

o zawnioskowanie o podobny znak informujący o prędkości i grożących za nią punktach 

karnych na ul. Koziegłowskiej w Jastrzębiu; 

 Radny p. Leszek Lach odnośnie drogi wojewódzkiej poinformował, że w Poraju przy 

zjazdach na ul. Leśną, Wesołą jest znak drogowy, który stoi za lampami, które ten znak 

zasłaniają, dodał, że o fakcie tym informował w Urzędzie, czego efektem  jest jedynie 

obrócenie i przechylenie znaku w prawą stronę, drugą ważną sprawą jest to, że nie 

połączono nawierzchni asfaltowej przy wejściu do Kina Bajka oraz przy wjeździe na ul. 

Leśną, czego efektem są kilkucentymetrowe uskoki, dlatego też poprosił p. Wójt                 

o zasygnalizowanie tej sprawy firmie prowadzącej budowę; 

 Radny p. Marcin Makuch poprosił o zwrócenie także uwagi wykonawcy drogi 

wojewódzkiej, że na terenie ŻL i Masłońskiego nadal nie są włączone nowe lampy, co 

mogło przyczynić się do październikowego zdarzeniu drogowego, w którym został 

potrącony pieszy; 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak zobowiązała się zwrócić uwagę na przedstawione uwagi, 

jednakże dodała, że prawdopodobnie po wylaniu jednolitego asfaltu w kierunku trasy, 

ekipa budująca wróci do miejsc mniej newralgicznych, aby je uzupełnić, w kwestii znaku 

drogowego potwierdziła, że faktycznie była interwencja, ale jak się okazuje nieskuteczna, 

w związku z tym obiecała ją ponowić; 

 Radny p. Marcin Makuch ponownie zapytał, czy jeszcze przed zimą będą równane drogi; 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak zapewniła, że roboty zostaną wykonane; 

 Radny p. Łukasz Boroń podzielił się informacjami pozyskanymi od wykonawcy drogi 

wojewódzkiej odnośnie procesu wykonywania takich inwestycji; 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak również przedstawiła parę szczegółów dotyczących 

technologii budowania drogi 791, która zgodnie z zapewnieniami wykonawcy powinna 

wytrzymać 60 lat; 

 Radna p. Barbara Caban poprosiła, aby w trakcie wyrównywania dróg nie zapomnieć        

o ulicy bocznej od 3 Maja w kierunku Protegi; 

 Radny p. Grzegorz Bojanek zapytał o termin przesunięcia pasów, dwóch progów 

zwalniających i kwestię wymiany znaku drogowego na ul. 3 Maja w Poraju; 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak poinformowała, że projekt oczekuje na zatwierdzenie                

w Starostwie Powiatowym; 

 Radny p. Bartosz Rajczyk zapytał, czy są już wstępne projekty wizualizacji ul. Krzywej     

w Choroniu; 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak zapewniła, że tak i zaprosiła radnych z Choronia do 

wspólnej analizy projektu; 

 Radny p. Leszek Lach korzystając z obecności Inspektora p. Pawła Przystalskiego 

ponownie zapytał, czy były prowadzone jakieś prace odnośnie rowu na ul. Kolejowej        

w Poraju;  

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak odpowiedziała, że dzięki wspólnym działaniom przede 

wszystkim kolei stan odwodnienia ul. Kolejowej wreszcie jest zdecydowanie lepszy niż 

kiedykolwiek, dlatego też nie należy się martwić o zalanie, zapewniła, że jak tylko poziom 

wody nieco opadnie, to rów zostanie dodatkowo przeczyszczony, nie mniej jednak sprawa 

jest monitorowana; 

 Radny p. Leszek Lach poruszył temat dotyczący wspomnianego terenu, gdzie przy jednym 

ze skrzyżowań ul. Kolejowej z ulicą boczną, jeden z mieszkańców posiada na swojej 
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posesji ogromne drzewa, z których liście wpadają do wspomnianego rowu i go zatykają, 

dlatego też potrzebna jest interwencja ze strony Urzędu lub pomoc przy sprzątaniu; 

 Wójt p. Katarzyna Kaźmierczak potwierdziła istnienie problemu przy ul. Dębowej                  

i dodała, że teren ten jest dzierżawiony a przedsiębiorca, który jest jego właścicielem 

zapewnił, że zobowiąże dzierżawcę do posprzątania tego miejsca i przycięcia gałęzi. 

 

13.  Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku sesji Przewodniczący p. Sylwester Sawicki 

podziękował wszystkim za udział w obradach i o godzinie 8
35

 zamknął XXXIII sesję Rady 

Gminy Poraj. 

 

 

Protokolant 

Inspektor 

 

Agnieszka Dudek      Przewodniczący 

                 Rady Gminy Poraj 

      

      Sylwester SAWICKI 

 


